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Geachte voorzitter/leden, 
 
Op 3 november jl. ontvingen wij het Halfjaarbericht 2006 van Groningen Airport Eelde.  
Het rapport dat wij u hierbij aanbieden, is goedgekeurd door de Raad van Commissa-
rissen. 
 
Een blik op de halfjaarcijfers die zojuist gepresenteerd zijn, met een vooruitblik op de 
rest van het jaar, geeft een bemoedigend beeld voor het gehele jaar 2006. In vergelij-
king met de cijfers uit het realistische scenario van het Businessplan 2003 ligt de 
luchthaven - ondanks het nog niet gerealiseerd zijn van de baanverlenging - goed op 
koers. 
Eerder al is gebleken dat het jaar 2005 een goed jaar is geweest en dat de eerdere 
tegenslagen op een goede wijze waren gepareerd in combinatie met een toegenomen 
vertrouwen in de vliegmarkt. 
Hoewel het aantal incidentele vluchten afnam, nam zowel het aantal lesvluchten als 
het aantal charters toe. Ook het aantal medische vluchten is toegenomen. 
Ten opzichte van de begroting voor het eerste halfjaar 2006 is het tekort ruim 
€ 220.000,-- gunstiger uitgevallen. De begrote kosten voor juridische ondersteuning 
met betrekking tot de procedure rond de baanverlenging bij de Raad van State zullen 
waarschijnlijk pas in de tweede helft van dit jaar vallen en overigens in het voorjaar 
van 2007. Het betreft dus een verschuiving in de tijd. 
Aan de inkomstenkant zijn zowel de opbrengsten uit de brandstofverkoop, de haven-
gelden, de parkeeropbrengsten als de rentebaten hoger dan begroot. 
Aan de uitgavenkant zijn de personeelslasten duidelijk lager uitgekomen dan gebud-
getteerd, evenals de juridische advieskosten. 
Weliswaar zullen in de tweede helft van dit jaar de personeelskosten toenemen door 
het van start gaan van twee lijndiensten (een op Stavanger en een op Schiphol en 
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London City) en door het ingaan van nieuwe regels voor handbagage. Deze kosten 
waren overigens niet voorzien in de begroting. 
 
In hoofdstuk 8 van het bericht wordt het businessplan uit 2003 vergeleken met de 
nieuwste verwachtingen voor de komende jaren. Aannemende dat begin 2008 de 
verlengde baan in gebruik kan worden genomen en uitgaande van de huidige markt-
vooruitzichten, wordt in 2012 het break-evenpoint bereikt en dat is eerder dan bij de 
aanname van het realistische scenario uit 2003. De nu gehanteerde uitgangspunten 
zijn gebruikt bij de Beslissing op bezwaar en mede gebaseerd op vervoersprognoses 
van Buck Consultants International. Wel moeten wij ons realiseren dat de luchtvaart-
sector erg dynamisch is en door goed of slecht weer, aanslagen of ongelukken enor-
me fluctuaties te zien kan geven, waarop niet tot nauwelijks geanticipeerd kan wor-
den. 
 
Hierna vergelijken wij de verwachtingen uit 2003 volgens het realistische scenario met 
de uitkomsten zoals die zich tot nu toe hebben gemanifesteerd. 
 
Het realiseren van een gemiddelde jaarlijkse groei van 4% aan charterbewegin-
gen en passagiers, gedurende de eerste vijftien jaar.  
De groei van 4% in aantallen passagiers en in vliegbewegingen is nog niet gereali-
seerd. Overigens was dit een gemiddelde doelstelling over een periode van vijftien 
jaar, waarvan nu bijna vier jaar voorbij zijn. De terugval na het vertrek van Ryanair is 
snel hersteld. De verdere groei gaat nu gestaag. 
 
De herstart van een lijndienst op een mainport rond 2006. 
Eind oktober is een lijndienst gestart op zowel Schiphol als London City. Daarnaast is 
er al enige jaren een lijndienst op Aberdeen en sinds dit jaar ook een op Stavanger.  
 
De komst van een low-cost carrier in 2003. 
Ryanair is gekomen, maar ook weer gegaan. Als gevolg van de te korte baan kon niet 
bij alle weersomstandigheden veilig worden opgestegen en geland. 
 
Een geleidelijke ontwikkeling van het vrachtsegment, uitgaande van baanver-
lenging in 2005. 
Hoewel de baan nog niet verlengd is, zijn er met een bevrachter principeafspraken 
gemaakt die ingaan dadelijk na het afronden van de baanverlenging. Inmiddels is er 
nu ook al een lichte toename van het vrachtverkeer. 
 
De markt voor kleine luchtvaart (lesverkeer, privévluchten en kleine zakelijke 
vluchten) groeit gemiddeld niet. 
Tot nog toe zijn de verwachtingen uitgekomen. 
 
De ontwikkeling van kantoren is beperkt mogelijk bij voldoende planologische 
speelruimte. 
Deze mogelijkheden zijn momenteel aanwezig, zij het dat de ontwikkeling wel verband 
moet houden met de luchtvaart, de luchthaven of de bereikbaarheid door de lucht. 
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Aan platformgebonden gronden en terreinen voor cargoactiviteiten kan tot 
15.000 m2 grond in erfpacht worden uitgegeven. 
Deze aanname blijft nog steeds van kracht. 
 
Ondanks tegenvallende omstandigheden als uitstel van de baanverlenging, het ver-
trek van Ryanair en minder chartervluchten dan verwacht, is er wel een verbetering 
van het resultaat gerealiseerd. Dit is het gevolg van zowel meevallende inkomsten als 
het beperken van de kosten. Een verdere kostenreductie is niet goed meer mogelijk. 
De aandeelhouders zullen volgens afspraak nog een aantal jaren (voor het laatst in 
2012) een financiële bijdrage leveren aan de luchthaven. Zoals het er nu naar uitziet 
- vanaf voorjaar 2008 kan de verlengde baan worden gebruikt en er doen zich geen 
ernstige ongelukken en aanslagen voor - wordt in 2012 het break-evenpoint bereikt. 
 
Er is voldoende reden om de toekomst met vertrouwen tegemoet te zien. 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
jk/coll. 






































